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Geachte leden van de raad,

U wordt periodiek geïnformeerd over de verplaatsing van de flexibele camera’s. Hieronder informeren 
wij u over de meest recente wijzigingen op basis van de actuele informatie uit de stad.  

Waar sprake is van tijdelijke of zich verplaatsende overlast en criminaliteit kan, uitsluitend als 
onderdeel van een breder plan van aanpak, flexibel cameratoezicht worden ingezet. 

Gebaseerd op signalen van bewoners en ondernemers, gesprekken met de politie en analyses van 
verschillende gebieden, werden de zes flexibele camera’s de afgelopen maanden ingezet op de 
Adeauerlaan, het Herderplein en in Geuzenwijk. 

Deze maand zijn verschillende locaties (opnieuw) getoetst aan de hand van de vastgestelde criteria. 
Op basis van de verkregen inzichten is besloten het flexibel cameratoezicht op de Adenauerlaan te 
beëindigen. De camera’s hebben in dit gebied vooral preventief gewerkt. In de periode van inzet is er 
geen enkele auto-inbraak in het gebied gepleegd en is de jeugd- en geluidsoverlast beperkt gebleven. 
Ook zijn er geen verdachte situaties meer gemeld. Omwonenden geven aan dat het cameratoezicht in 
positieve zin heeft bijgedragen aan de veiligheidsgevoelens. Veel bewoners uit deze omgeving 
vragen om permanent cameratoezicht. 
De camera’s worden verplaatst naar de J.C. Maylaan (Winkelstrip achter de Marco Pololaan).

J.C. Maylaan
De J.C. Maylaan ontwikkelde zich in de afgelopen maanden als overlastlocatie waar jongeren 
(voornamelijk met auto’s) samenkomen en overlast en vervuiling veroorzaken. Veel jongeren uit de 
groep overlastgevers zijn afkomstig van de hotspotlocatie Vasco Da Gamalaan. Een plek waar al 
jaren jongeren samenkomen die overlast, vervuiling en vernielingen veroorzaken. Er wordt door de 
groep veelvuldig gebruik gemaakt van lachgas, ondanks het verbod dat voor de hele wijk geldt. 
Bewoners en ondernemers voelen zich geïntimideerd door deze groep en zien het gebied achteruit 
gaan. 
Er is een integrale werkgroep opgericht waardoor een breed pakket aan maatregelen is uitgewerkt en 
ingezet. Door de ligging van het gebied wanen de overlastgevers zich redelijk onbespied. Met tijdelijk 
cameratoezicht verwachten we sneller te kunnen inspelen op de behoeften van omwonenden en de 
ondernemers uit het gebied. Potentiële overlast kan eerder in de kiem worden gesmoord.

Het flexibel cameratoezicht op het Herderplein en in Geuzenwijk verlengen we met drie maanden. 
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Herderplein
Het cameratoezicht op het Herderplein is onder meer ingezet om beter zicht te krijgen op de 
veroorzakers van de overlast in het gebied. Het heeft aangetoond dat er drie jeugdgroepen 
verantwoordelijk zijn voor overlast door drugshandel en lachgasgebruik. De aanpak is op basis van 
deze nieuwe inzichten geïntensiveerd. Door Mitros zijn aanvullende (fysieke) maatregelen genomen 
en er worden gesprekken gevoerd met de ouders van de overlastgevers. De komende drie maanden 
zullen we de effecten van de aanvullende maatregelen nauwgezet monitoren.

Geuzenwijk
Tijdens de bewonersavond van 1 november jl. hebben bewoners aangegeven dat de overlast in de 
Geuzenwijk de afgelopen maanden is afgenomen. Volgens hen is het rustiger geworden in de buurt 
sinds de flexibele camera’s zijn teruggeplaatst. 
Tijdens de jaarwisseling ging het helaas toch weer mis in Geuzenwijk en moest de ME worden 
ingezet om de rust in de wijk te herstellen. Bewoners vrezen dat de overlast terugkeert naar het 
niveau van afgelopen zomer zodra de camera’s weer worden verwijderd.

Zoals aangegeven in de beantwoording van de schriftelijke vragen ‘Beter samenwerken met 
bewoners in Noordwest’ (SV2021 nr 268) en in de raadsbrief ‘Inzet voor jongeren Geuzenwijk’ is er 
afgelopen maanden extra ingezet op jongeren in Geuzenwijk, maar is het niet gelukt om een 
jongerenlocatie op te zetten. De komende tijd blijven we investeren op jongeren en op de 
samenwerking tussen bewoners en de professionele partijen in de wijk. Dit is een noodzakelijke basis 
voor een eventuele jongerenlocatie in de buurt en heeft tijd nodig. Wij hopen dat door meer harmonie 
in de wijk en een versterkte samenwerking, een locatie in zelfbeheer op den duur wel mogelijk is. 
De flexibele camera’s zorgen in combinatie met andere maatregelen voor betrekkelijke rust in de 
buurt. Dit helpt alle samenwerkende partijen in het opzetten en borgen van duurzame oplossingen 
om de leefbaarheid en veiligheid in Geuzenwijk te verbeteren. Omdat (ook) de buurtbewoners positief 
zijn over het effect van de camera’s en hebben gevraagd of de plaatsing voor langere tijd kan worden 
gerealiseerd, is besloten het cameratoezicht in Geuzenwijk te verlengen.

Tot slot
Op dit moment wordt het beleidskader cameratoezicht Openbare orde en Veiligheid geëvalueerd. 
Onderdeel van de evaluatie is een gesprek met inwoners en ondernemers van Utrecht over het nut 
en noodzaak van camera’s in de stad.

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van Utrecht,

 de secretaris,                                                   de burgemeester,

 
 


